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ció de la visita del Pare Noel, del Carter Reial i de la Cavalcada dels 
Reis Mags, han aconseguit que els xiquets del poble hagen gaudit 
d’unes vacances plenes d’activitats, tant lúdiques com educati-
ves, que no hi ha hagut lloc per l’avorriment. 

Des d’ací volem animar a tots els veïns i Associacions del poble  
a continuar participant activament en les activitats organitzades 
al llarg de l’any per l’Ajuntament com  per les mateixes  Associa-
cions.

Un poble actiu és un poble viu.                   

Moltes gràcies a tots. 

2/ La Sra. Montull Rodrigo diu:  

I en segon lloc, i a iniciativa de la regidoria de cultura i de partici-
pació ciutadana, pregue al Sr. Acalde, faça arribar la més sincera 
felicitació de part de l’equip de govern del grup JNP, a l’equip 
de redacció de l’Associació Cultural Tossal Gros i a tots els seus 
col·laboradors , amb motiu del vinté Aniversari de la primera publi-
cació de la Revista que periòdicament arriba a les nostres cases 
per tal de contar-nos tot allò que passa al nostre poble. També 
cal fer extensiva esta felicitació a tots els socis que fan possible 
la continuïtat d’esta publicació, manifestació de la nostra realitat 
social i cultural. 

Moltes felicitats i endavant !!  

3/  El Sr. Zaragozà Muñoz diu que com s’ha parlat d’amenaces, 
prega al Sr. Alcalde que faja memòria i aquelles que van parèixer 
a la partida de Baix eran fans d’ell, i que les creus que van posar 
dient-li que no baixara més a la partida de baix, i eran o no amena-
ces, estan fetes denúncies per amenaces telefòniques, i del tema 
de familiars i demés podrien parlar hores i hores, i entraríem en 
una guerra inútil, però que lo que no pot dir ara el Sr. Alcalde és 
que les amenaces no existeixen, que lo millor es deixar-lo estar 
d’una vegada.

El Sr. Alcalde respon que està d’acord, però que creu que el Sr. 
Zaragozà va dir, i no va poder demostrar-ho, que havia sigut la 
plataforma.
El Sr. alcalde diu que no és veritat i que el Sr. Zaragozà va denun-
ciar a la plataforma i va retirar la denúncia
La Sra. Orient diu que ací a la plaça li la van donar a la seva filla.
El Sr. Zaragozà demana que es deixe estar el tema.
El Sr. Alcalde li respon que va tornar a traure-ho el Grup Popular 
en l’escrit.
El Sr. Zaragozà li diu que com a alcalde no pot dir això.

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que preguen al Sr. Alcalde i l’equip 
de govern, que ja que diuen que han de pujar els impostos per cul-
pa del Grup Popular, que dins de tres anys encara tindrà la culpa.

El Sr. Ripollés Gascó diu que el llast és important.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el laste és important i el motor que 
va davant és de moto.
El Sr. Alcalde  avisa al Sr. Zaragozà que a la pròxima lo expulsarà 
de la sala, que aquest és el segon avís. Que tots han de tenir 
respecte.
El Sr. Zaragozà diu que tots, i continua dient que preguen al Sr. 
Alcalde i al seu equip de govern, en el tema dels impostos, que fi-
quen en marxa els PAIS urbanístics de desenvolupament del casc 
urbà que permeten obtindre impostos, i que esperen que el PAI 
de  la unitat 04  s’aprove lo més aviat possible per a garantir el sol 

dotacional i poder fer el nou col·legi demanat per l’AMPA, i també 
la possibilitat de construcció de vivendes de protecció oficial, en 
este PAI i en el 02.

5/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que prega al Sr. Alcalde si pot res-
pondre si ja està concedida la llicència d’activitat a la fàbrica de 
L&M.

El Sr. Alcalde respon que encara no s’ha concedit la llicència am-
biental, que està pendent de les negociacions amb G Y C, i L&M 
ho sap, ja que dimecres passat va estar el director comercial de 
L&M i ja ho tenen tot clar.

6/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que preguen al Sr. Alcalde que des-
prés de les seves paraules en la reunió informativa del dia 3 de 
gener en la que informava que l’abocador d’escombraries, il·legal, 
que tenim a les Coves ha estat denunciat tots els anys, i li han de-
manat en escrit del dia onze de gener que donara tota la relació de 
denúncies que hi havia dit qu’estaven a l’Ajuntament, que estava 
la de dos mil sis però no saben d’altres.

El Sr. Alcalde respon que ni hi ha altres prioritats, que s’està bus-
cant la documentació i ja li la farà arribar.
El Sr. Zaragozà pregunta si existeixen eixes denúncies.
El Sr. Alcalde respon que sí.
El Sr. Zaragozà pregunta si anuals.
El Sr. Alcalde respon que anuals, o cada dos anys.

7/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si existeixen negociacions 
entre l’ajuntament i l’empresa Geimesa per a la consolidació del 
polígon industrial medioambiental.

El Sr. Alcalde respon que sí.
El Sr. Zaragozà pregunta si hi ha terminis.
El Sr. Alcalde respon que no hi ha terminis, perquè pensa que si 
no compleixen hauran enganyat a la gent, i les coses van poc a 
poc, però van avant.

8/ El Sr. Zaragozà Julián pregunta si se sap quant pagarà cada 
veí per la recollida d’escombraries, tant la recollida com el des-
plaçament.

El Sr. Alcalde respon que s’està revisant l’ordenança.
El Sr. Zaragozà Julián pregunta si se sap el coste del desplaça-
ment o  cal esperar que es pronuncie la Generalitat.
El Sr. Alcalde respon que se sap el coste de la recollida, però en-
cara no el del desplaçament, que al pròxim ple creu que ho sabrà. 
Que el tema del transport s’ha  parlat amb altres administracions 
i amb l’empresa i encara no està res clar, que està pendent la 
reunió del consorci i veure la solució per a tots els ajuntaments de 
la Zona I, que està pendent si es farà la planta de transferència a 
Sant Mateu, que està tot pendent.
El Sr. Zaragozà Julian li demana que ja que en una reunió es va do-
nar una xifra, es va dir nou euros i eren noranta nou, que s’hauria 
de comunicar per escrit tots el veïns dient que s’havien equivocat, 
que s’hauria d’haver enviat una carta dient que hi havia un error.
El Sr. Alcalde diu que reconeix que es va enganyar i hi ha una 
diferència considerable.

9/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que vol fer un altre prec en relació 
a la reunió del 3 de gener per l’actuació desmesurada del regidor 
Sr. Viol Zaragozà en contra d’un veí que només volia opinar. Que 
no poden acceptar esta actuació com a tinent d’alcalde que és i 
per tant representat dels veïns, ni com pot admetre esa actuació 
el Sr. Alcalde, ja que el veí va dir una veritat com un temple i el Sr. 


